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رمضانی: بزرگ ترین بدهکار فوتبال ایران، صداوسیما است پرونده دوومیدانی ایران برای المپیک با ۴ ورزشکار 
بسته شد

با پایان مهلت تعیین ش�ده از سوی فدراسیون جهانی دوومیدانی، چهار ورزشکار 
ایران از این رشته در المپیک توکیو حضور خواهند داشت.

پس از پایان مهلت قانونی معین ش��ده از سوی فدراسیون جهانی دوومیدانی )۸ تیرماه( به 
منظور کسب سهمیه حضور ورزشکاران این رشته ورزشی برای شرکت در بازی های المپیک 
توکیو، امروز اس��امی ورزش��کارانی که موفق به کسب این سهمیه ش��دند از سوی فدراسیون 

جهانی دوومیدانی اعلام شد.
در این فهرست نام چهار ورزشکار ایران یعنی احسان حدادی، حسن تفتیان، مهدی پیرجهان 

و فرزانه فصیحی که موفق به کسب جواز حضور در المپیک توکیو شدند، قرار دارد.
احس��ان حدادی اردیبهش��ت ۱۳۹۸ در جریان برگزاری مسابقات دوومیدانی قهرمانی آسیا 

)قطر ۲۰۱۹( با پرتاب ۶۶.۷۸ متری سهمیه حضور در المپیک را کسب کرد.
حسن تفتیان شهریور ماه سال ۱۳۹۸ در جریان حضور در رقابت های دایموند لیگ پاریس 

با ثبت رکورد ۱۰.۰۳ ثانیه موفق به کسب جواز حضور در المپیک شد.
فرزانه فصیحی با اختصاص سهمیه یونیورسالیتی از سوی کمیته بین المللی المپیک، مسافر 

توکیو شد.
مهدی پیرجهان با ثبت حد نصاب ۴۹.۳۳ ثانیه و استفاده از سهمیه رنکینگ و امتیاز با قرار 

گرفتن در جایگاه ۳۴ رتبه بندی فدراسیون جهانی وارد المپیک شد.

قائمی و میرزاجانپور هم هستند

اسامی بازیکنان تیم ملی والیبال برای اردوی المپیک 
اعلام شد

اس�امی ۱۹ بازیکن تیم ملی والیبال ایران برای حضور در اردوی آماده سازی پیش 
از المپیک توکیو اعلام شد.

ب��ا اعلام »ولادیمیر آلکنو« تیم ملی والیبال مردان ایران جهت حضور در بازی های المپیک 
توکیو تمرینات خود را از شنبه دوازدهم تیرماه با حضور ۱۹ بازیکن آغاز می کند.

فهرست بازیکنان فراخوانده شده از سوی سرمربی تیم ملی به اردوی المپیکی ایران عبارت 
اس��ت از: س��عید معروف، جواد کریمی، محمدطاه��ر وادی، امیر غفور، صاب��ر کاظمی، بردیا 
سعادت، سیدمحمد موسوی، علی اصغر مجرد، مسعود غلامی، رضا عابدینی، میلاد عبادی پور، 
میثم صالحی، مرتضی ش��ریفی، پوریا فیاضی، امیرحس��ین اس��فندیار، مهدی مرندی، آرمان 

صالحی.
همچنی��ن مجتب��ی میرزاجانپور و فره��اد قائمی در تمرینات تیم مل��ی حاضر خواهند بود 
تا ش��رایط فنی و فیزیکی پس از دوران مصدومیتش��ان از س��وی کادر فنی مورد بررسی قرار 

بگیرد.
اردوی المپیکی تیم ملی والیبال مردان ایران از صبح شنبه، دوازدهم تیرماه، با انجام تست 
P.C.R در محل کمپ تیم های ملی واقع در مجموعه ورزشی آزادی در قرنطینه آغاز می شود 
و دعوت ش��دگان به اردو عصر ش��نبه نخس��تین تمرین خود را زیر نظ��ر محمدرضا تندروان 

)دستیار دوم( برگزار خواهند کرد.
ولادیمیر آلکنو، توماسو توتولو )دستیار اول( و مانلی کسرایی )مترجم( نیز صبح یکشنبه به 

تهران می رسند و از عصر همان روز در تمرینات تیم ملی حضور خواهند داشت.
مهلت قانونی ارسال اسامی ۱۲ بازیکن تیم های والیبال حاضر در بازی های المپیک پانزدهم 
تیرماه به پایان می رسد و از این تاریخ تا آغاز بازی ها تیم ها فرصت ایجاد دو تغییر پزشکی در 

لیست ۱۲ نفره خود خواهند داشت.

در آستانه المپیک توکیو؛

محرومیت ۱۲ ماهه بهمن عسگری تایید شد
جلس�ه رس�یدگی به اعتراض ایران در خصوص محرومیت کاراته کای کش�ورمان 
که به دلیل دوپینگ المپیک را از دس�ت داده ب�ود، برگزار و در نهایت وی با ۱۲ ماه 

محرومیت مواجه شد.
بهمن عس��گری کاراته کای ملی پوش کشورمان که به دلیل اشتباه سهوی داروی ممنوعه 
استفاده کرده و تست دوپینگ وی در مسابقات کاراته وان لیسبون مثبت شده بود و بر همین 
اس��اس نیز حضور در المپیک توکیو را نیز دس��ت داد. جلسه تس��ت جلسه دفاعیه وی امروز 
برگزار ش��د و در نهایت ملی پوش کاراته ایران ضمن از دس��ت دادن سهمیه المپیک به مدت 
یک س��ال از حضور در میادین محروم ش��د. مسئولان کمیته ملی المپیک نسبت به این رأی 
نیز اعتراض کرده و به زودی جلسه دیگری برگزار و احتمال کاهش این مدت محرومیت نیز 
وجود دارد. به این ترتیب تیم ملی کاراته ایران با سه سهمیه سارا بهمنیار، حمیده عباسعلی 

و سجاد گنج زاده راهی بازی های المپیک توکیو خواهد شد.

نخستین برد تراکتور با فیروز کریمی رقم خورد
تراکتور با نتیجه یک بر صفر ذوب آهن را شکست داد.

به گزارش ایسنا، تراکتور و ذوب آهن در هفته بیست و پنجم لیگ برتر به مصاف هم رفتند 
که این دیدار با پیروزی یک بر صفر تراکتور در نخستین تجربه فیروز کریمی روی نیمکت این 

تیم بود. تک گل تراکتور را محمد عباس زاده در دقیقه ۱۳ به ثمر رساند.
گل تراکتور در این دیدار از روی ضربه پنالتی به ثمر رس��ید که پنالتی گرفته ش��ده کمی 
مش��کوک به نظر می رسید. در نهایت عباس زاده پشت ضربه پنالتی ایستاد که ابتدا دروازه بان 

ذوب آهن توپ را مهار کرد و عباس زاده توپ برگشتی را به گل تبدیل کرد.
با این نتیجه تراکتور ۳۶ امتیازی شد و در رده چهارم قرار گرفت. ذوب آهن هم ۲۲ امتیازی 

ماند و در همان جایگاه پانزدهم باقی ماند تا همچنان در منطقه سقوط باشد.

نای�ب ریی�س هولدین�گ دریک اظه�ار کرد 
ک�ه زنوزی باش�گاه تراکتور را ب�ه بخش دولتی 

برنمی گرداند.
به گزارش رسانه رس��می باشگاه تراکتور، مهندس 
مهدی رمضانی در مراس��م معارفه جمش��ید نظمی، 
ضم��ن خوش آمد گویی به میهمانان، اظهار داش��ت: 
خیل��ی خوش��حالیم ک��ه ام��روز در مراس��م معارفه 
مدیرعام��ل جدید باش��گاه تراکتور به عن��وان یکی از 
زیرمجموعه ه��ای هلدین��گ دریک در خدمت ش��ما 

بزرگواران هستیم. 
وی افزود: در ابتدا لازم می دانم قبل از هر صحبتی، 
از طرف جناب حاج آقای زنوزی نیز به تک تک ش��ما 
عزیزان و مسئولان استانی شهری و نظامی خوش آمد 
بگویم. همچنین از تمامی عزیزانی که در سمت های 
مختل��ف مدیریتی و فوتبالی در کنار تراکتور بودند و 

برای موفقیت این باشگاه تلاش کردند، ممنونم.
نای��ب رئی��س هیئ��ت مدی��ره هلدین��گ دریک 
خاطرنشان کرد: از طرف آقای زنوزی از مدیران عامل 
سابق باشگاه، همچنین آقایان مسعود شجاعی، اشکان 
دژاگه و احس��ان حاج صفی اس��ت که در س��ال های 
گذش��ته همراه تراکتور بودن��د، ممنونم. همچنین از 
آقای رسول خطیبی نیز که خدمات شایانی همچون 
معرفی بازیکنان جوان به تیم را در ماه های گذش��ته 

انجام داده سپاسگزاری می کنیم. 
رمضانی با اشاره به فعالیت هلدینگ دریک در تیم 
داری حرفه ای، یادآور ش��د: هلدینگ دریک با تجربه 
نزدیک به دو دهه باش��گاه داری حرفه ای ورزشی، این 
افتخار را دارد که سومین سال مالکیت باشگاه بزرگ 
تراکتور را پش��ت سر گذاشته و تحولات بزرگی را در 
ساختار سخت افزاری این باش��گاه ایجاد کرده است.  
به طوری که در حال حاضر باش��گاه تراکتور از لحاظ 
امکانات س��خت افزاری و دارائی و س��رمایه ش��رایط 
بسیار خوبی نسبت به گذشته خود و همچنین اغلب 

باشگاه های ایران دارد.
وی ادامه داد: ش��اید یکی از عم��ده نقدهای وارده 
به باش��گاه تراکتور، تغییرات زیاد در مدیریت باشگاه 
باش��د که این انتقادات تا حدی قابل قبول هم هست، 
اما من یک س��وال دارم؛ این بی ثباتی مدیریت تا چه 

حد از س��وی ما به عنوان متول��ی و مالکیت مجموعه 
بوده اس��ت و ک��دام عوامل درون��ی و بیرونی در این 
بی ثبات��ی تأثیرگذار بوده اند؟ این خیلی راحت اس��ت 
که همه رفت وآمدها را به پای مالک بنویسیم، اما آیا 
این درست است؟ نایب رئیس هیئت مدیره هلدینگ 
دری��ک، ایج��اد ثب��ات را ماحصل عوام��ل متعددی 
دانس��ت و عنوان کرد: وجود اختلاف نظر در مدیریت 
هر مجموعه ای طبیعی اس��ت؛ مگر در سایر ارگان ها 
اختلاف نظ��ر وجود ندارد؟ اما دلی��ل عدم ثبات صرفاً 
اختلاف نظ��ر نبوده و برخی حواش��ی و تنگ کردن 
عرصه از جمله فشار برخی کانال ها و صفحات مجازی 
و برخ��ی هواداران محترم دلیل این بی ثباتی بوده که 

امیدواریم در آینده شاهد این امر نباشیم.
رمضان��ی گف��ت: متأس��فانه در س��ال های اخی��ر 
اصطلاح��ات غلطی مانن��د مالک محوری را بر س��ر 
زبان ها انداخته اند و همین موضوع زمینه ای را فراهم 
ساخته که تمامی مس��ائل به پای مالک نوشته شود. 
همان ط��ور که می دانیم باش��گاه تراکتور بر اس��اس 
ریتینگ AFC  پرهوادارترین تیم آس��یا اس��ت و از 
هیئت مدیره و مدیرعامل باش��گاه تراکتور می خواهم 

ب��ا تعریف یک اس��تراتژی جدی��د و تدوین برنامه پ 
س��اله، تراکتور را به جایگاهی که شایس��ته هواداران 
اس��ت برسانند و باش��گاه را به سمت اقتصادی شدن 

پیش ببرند.
وی ب��ا بی��ان اینکه باش��گاه داری ب��رای هلدینگ 
دریک هیچ عایدی نداشته است، افزود: موضوع مهم 
دیگری که لازم می دانم اش��اره کوتاهی به آن داشته 
باش��م، در خصوص ساختار باش��گاه داری در فوتبال 
ایران اس��ت. متأس��فانه در طول همه این س��ال ها با 
وجود س��رمایه گذاری های زیرس��اختی و هزینه های 
زیاد، فوتب��ال تقریباً هیچ عایدی برای ما نداش��ته و 
صرفاً عش��ق و علاقه ش��خصی آقای زنوزی بوده که 
باعث ت��داوم س��رمایه گذاری در حوزه ورزش ش��ده 
است.  متأسفانه همچنان ش��اهد هستیم که نگاه به 
فعالیت بخش خصوصی در این حوزه س��رمایه گذاری 
فقط هزینه اس��ت و هیچ کس پیگیر و دس��ت گیر ما 
در هنگام مش��کلات نیس��ت.  حتی در برخی مواقع 
بعضی رسانه ها مس��ائلی نظیر این را مطرح می کنند 
که باشگاه داری بخش خصوصی، معافیت مالیاتی دارد 
که بنده قاطعانه این موضوع را تکذیب می کنم. هزینه 

در فوتب��ال هیچ معافیت مالیاتی ن��دارد و این قبیل 
موضوعات کذب ب��وده و صرفاً جه��ت تحریف افکار 
عمومی مطرح می ش��ود. می توانی��د این موضوع را از 

مراجع ذیصلاح نیز پیگیری کنید.
رمضانی تصریح کرد: با نگاهی گذرا به باش��گاه های 
فوتبال ایران، می بینیم که اغلب آن ها به صورت دولتی 
اداره می ش��وند و علاوه بر اینک��ه حمایت ارگان های 
دولتی و رس��انه های قدرتمند را در کنار خود دارند، 
کلی وزیر و وکیل هم پیگیر حق وحقوقشان هستند، 
اما بخش خصوصی که با ورود خود به این عرصه یک 
باری را از روی دوش دولت و بیت المال برداشته، هیچ 
حام��ی و حافظ منافعی ندارد.  در همین راس��تا یک 
نکته قابل تأمل را ذکر می کنم. طی س��ال های اخیر 
ش��اهد بوده ایم که همواره صداوس��یما در برنامه های 
مختلف و از طریق مجریان رس��انه ملی، باشگاه های 
خصوص��ی از جمله تراکت��ور را، در قالب انتقاد مورد 
انواع هجمه ها قرار داده اند. فارغ از موجه یا غیرموجه 
ب��ودن این به اصطلاح انتقادها، صداوس��یما در وهله 
اول بیاید حق وحق��وق فوتبال را بپردازد و بعد لباس 
منتق��د بر تن کند. در حال حاضر بزرگ ترین بدهکار 
فوتبال ایران صداوسیما است و به عبارتی عامل اصلی 
مش��کلات موجود فوتبال ما صدا و سیما است. اما در 
کم��ال ناباوری به جای اینکه مورد مواخذه قرار گیرد 
و حقوق فوتبال از آن مطالبه شود، حالت تهاجمی به 
خود گرفته و ضمن جانبداری از باش��گاه های دولتی، 
بخش خصوصی را مورد حمله قرار می دهد. امیدواریم 
که با روی کار آمدن دولت جدید، ش��اهد اصلاح این 

ساختار هم باشیم. 
وی با رد شایعات مطرح شده درباره تغییر مالکیت 
باش��گاه تراکتور، تاکید کرد: موضوع دیگری که بعضاً 
مطرح می شود در خصوص برگرداندن باشگاه تراکتور 
به کارخانه است که این موضوع را پیش تر مدیرعامل 
کارخان��ه تکذی��ب کرده و م��ا هم قاطعان��ه تکذیب 
می کنی��م. چنی��ن مباحثی مطرح نیس��ت و تراکتور 
در اختیار خودمان اس��ت و همچنان در زیرمجموعه 
هلدینگ دریک به فعالیت خود ادامه خواهد داد. البته 
ای��ن باش��گاه در اصل متعلق به هواداران اس��ت و ما 

خدمتگزار آنان هستیم.

رییس کمیته ملی المپیک گفت: پس از بازگشت 
کاروان کش�تی ناشنوایان از مس�ابقات قهرمانی 
جهان ترکیه، افتخارات ورزش ناشنوایان در موزه 

ملی ورزش افنتاح خواهد شد.
سیدرضا صالحی امیری رییس کمیته ملی المپیک در 
مراسم بدرقه تیم ملی کش��تی آزاد و فرنگی ناشنوایان 
به مسابقات قهرمانی جهان افزود: مطمئن باشید بعد از 
بازگش��ت از مسابقات جهانی ترکیه برای بازدید از موزه 
ملی ورزش از شما قهرمانان دعوت به عمل خواهیم آورد 
تا بتوانیم تالار افتخارات فدراس��یون ناشنوایان را افتتاح 
کنیم و به ملت بگوییم این جامعه بزرگ چه عزت هایی 

را برای کشور به ارمغان آورده است.
صالحی امیری خاطرنشان کرد: در پشت سکوت شما 
یک دریا سخن نهفته اس��ت و درس صداقت، نجابت و 
پاکی را به جامعه ارائه می دهد. ما باید این تفکر غلط را از 
ذهن همه پاک کنیم که اگر نگاه ما به این جامعه بزرگ 
ترحم آمیز باشد توهین است. ما برابر شما وظیفه داریم 

که حمایت های لازم را از شما به عمل آوریم.
صالحی امیری افزود: سال ۱۴۰۰ رویداد بزرگ المپیک 
را پی��ش رو داریم. تمام ظرفی��ت ورزش ایران برای این 
رویداد بسیج ش��ده و من باید بگویم که به همان اندازه 
که المپیک مهم اس��ت مسابقات ناشنوایان نیز اهمیت 

زیادی دارد.
وی اضافه کرد: سعی می کنیم در تریبون های مختلف 
زبان ش��ما باشیم. وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک و  

۵۲ فدراسیون دیگر در کنار شما قرار دارند.

صالحی امیری افزود: تلاش بر این است تمام امکانات 
سخت افزاری و نرم افزاری را برای ناشنوایان فراهم کنیم، 
چون اعتق��اد دارم اگر این افراد زبان ندارند ما باید زبان 

آنها باشیم.
وی خاطرنش��ان کرد: یکی - دو س��ال اس��ت که این 
فدراسیون جهش پیدا کرده که این جهش باید سرعت 
بیش��تری به خود بگیرد تا این ورزش��کاران نیز همانند 

قهرمانان سایر رشته ها خوب بدرخشند.
صالحی امیری با اش��اره ب��ه افزای��ش ۵ برابر پاداش 
ورزشکاران ناشنوا، گفت: باید با توجه و استخدام قهرمانان 
ناش��نوا در ارگانها و سازمانهای مختلف قدردان زحمات 

آنها باشیم.
رییس کمیته ملی المپیک همچنین با آرزوی موفقیت 
برای کاروان المپیک ایران، خاطرنشان کرد: تلاش وزارت 
ورزش و کمیته ملی المپیک و فدراسیونها بر این است تا 
تمام توان خود را برای موفقیت کاروان ایران در المپیک 

توکیو بگذارند و دل مردم را شاد کنند.

تی�م  ای�ن  می گوی�د  تراکت�ور  مدیرعام�ل 
 ب�رای موفقی�ت ب�ه حمای�ت هواداران�ش نیاز

دارد.
به گزارش رسانه رسمی باش��گاه تراکتور، جمشید 
نظمی در مراس��م معارفه خود به عن��وان مدیرعامل 
جدید باش��گاه، اظهار داش��ت: تراکتور باشگاه بزرگی 
اس��ت، اما آقای زنوزی، من و آقای کریمی به تنهایی 
نمی توانیم شق القمر کنیم و به همین خاطر به کمک 

تک تک شما نیاز داریم. 
وی ب��ا تاکید بر لزوم همدل��ی میان تمامی اعضای 
تیم، مدیران، مس��ئولان و هواداران، افزود: من پیش 
از این هم س��ابقه حضور در باشگاه تراکتور به عنوان 
مدیرعامل را داش��تم و این مسئله را به چشم خودم 
دی��دم که همدلی و اتحاد افراد چقدر می تواند کمک 
کننده باش��د. هر زمان��ی که همه در کن��ار یکدیگر 
بودند، تراکتور به قله موفقیت رسیده و هر وقت کنار 
هم نبودیم، حاش��یه ایجاد ش��ده و در نتایج تیم هم 

تأثیر گذاشته است. 
مدیرعام��ل جدی��د باش��گاه تراکت��ور ادام��ه داد: 
م��ن فرصت را مغتن��م می ش��مارم و از همه عزیزان 
می خواهم که در کنارمان باشند. از مسئولان استانی، 
ش��هری و حتی نیروی انتظامی که همیش��ه در کنار 
تراکت��ور بودند. در حال حاضر ب��ه خاطر ابلاغیه های 
س��تاد ملی کرونا، متأس��فانه هواداران نمی توانند به 
ورزشگاه بیایند، اما در زمان بازگشت دوباره هواداران 
به ورزشگاه ها، بیشتر به کمک مسئولان نیاز خواهیم 
داش��ت. ما به حمایتی محکم ت��ر از قبل نیاز داریم تا 

نتایجی در شأن باشگاه تراکتور رقم بزنیم.
نظمی با بیان اینکه تراکتور یکی از معدود باش��گاه 
ه��ای خصوصی حرفه ای در ایران اس��ت، گفت: طی 
جلساتی که با مالک باشگاه داشتم، یک سؤال از آقای 
زنوزی پرس��یدم تا اطلاع بیشتری از وضعیت موجود 
داشته باش��م. من به ایش��ان گفتم »باشگاه داری که 
عای��دی برای ش��ما ندارد، پس چرا ت��ا این حد برای 
تراکتور هزینه می کنید؟« که ایش��ان گفت: هواداران 
با عشق تراکتور زندگی می کنند و من می خواهم که 

آنها شاد باشند.
وی ادام��ه داد: آقای زن��وزی از جیب خودش برای 
تراکت��ور هزینه می کند و نیازمند کمک همه عزیزان 
اس��ت. شاید ما به کمک مالی نیاز نداشته باشیم و از 
عزیزان خواستار کمک معنوی و همراهی شان شویم. 
آقای زن��وزی می خواهد جوانان آذربایجان وقت خود 

را صرف ورزش بکنند و با نشاط باشند.

تراکتور را به بخش دولتی نمی دهیم

صالحی امیری:مدیرعامل تراکتور:

رسانه ها در آستانه المپیک از حاشیه پرهیز کنند من، زنوزی و کریمی نمی توانیم شق القمر کنیم

رکاب�زن المپیک�ی گفت: کس�ی نم�ی تواند 
س�همیه را به ن�ام خود کن�د و در مس�ابقات 
انتخاب�ی و اردوها فاصله من ب�ا بقیه به قدری 

بود که خیالم راحت شده بود.
س��عید صفرزاده درب��اره انتقاداتی ک��ه گنج خانلو 
نس��بت به نحوه انتخابی المپیک داشت، بیان کرد: 
اول اینک��ه وقتی متوجه ش��دم که  تی��م ملی قرار  
نیس��ت در مسابقات ترکیه ش��رکت کند،  شوکه و 
ناراحت شدم و حتی ناراحتی خود را نیز ابراز کردم 
و گفتم، می خواهم در المپیک شرکت کنم و چگونه 
می توانم بدون حضور در مسابقه بین المللی در خط 
شروع المپیک قرار بگیرم. همچنین بدون حضور در 
مسابقه بین المللی چگونه می توانم از لحاظ روانی و 
جس��می آماده باشم. از این رو  پیشنهاد دادم که با 
هزینه شخصی خودم در این مسابقات شرکت  کنم. 
در نهایت فدراسیون من را به همراه رامین مهربانی 
آذر به عنوان مربی به این مسابقات اعزام کرد. البته 
رکابزن��ان دیگری هم از ایران با هزینه خود  در این 

مسابقات حضور خواهند داشت.
صف��رزاده در ادام��ه در مورد گلایه ها نس��بت به 
انتخاب رکاب��زن المپیکی، گفت: یک��ی از رکابزنان 
درحالی از نگرفتن تس��ت CBC و کنترل دوپینگ 
ایراد گرفته اس��ت که وقتی قرار ب��ود برای گرفتن 
تست دوپینگ بیایند، از اردو رفت در حالی که  من 

بدون هیچ ترس و مشکلی رفتم و تستم را دادم.
او با اشاره به اینکه واقعاً مبتلا به بیماری کرونا شده 
بود، تاکید کرد: همه ورزشکاران شاهد بودند که من 
مری��ض بودم و حتی صدایم هم عوض ش��ده بود و 
حتی تب و لرز هم داش��تم و بقی��ه نفرات چند روز 
شاهد شروع علائم بیماری ام بودند. حتی به درستی 

هم نمی توانس��تم تمرین کن��م و چون احتمال این 
را می دادم که ش��اید مبتلا به کرونا باشم، بنابراین 
در راهروها و س��الن غذاخوری هم تردد نمی کردم 
تا اینکه از من تس��ت کرونا گرفتند و خود پزش��ک 
نتیجه را به همه ورزش��کاران نشان داده بود که من 
مبتلا به کرونا شده ام. سپس به خانه رفتم و پس از 
یازده روز اس��تراحت،  تمریناتم را ش��روع کردم در 
آخرین روزی که در ش��هرم بودم، تمرین گروهی با 
دیگ��ر رکابزنان انجام دادم و یک روز بعد نیز دوباره 

به اردوی تیم ملی برگشتم.
رکابزن المپیکی ایران در مورد اینکه گفته ش��ده 
حتی در بازی های آسیایی هم نتیجه نگرفته است،  
تصریح کرد:  در بازی های آس��یایی هفتم ش��دم و 
هم��ان رکابزن��ی که اکن��ون می گوید م��ن نتیجه 
نگرفت��م ۱۰ دقیقه بعد از من به خط پایان رس��ید. 
نکته دیگر اینکه سایت های معتبر دوچرخه سواری 
وج��ود دارند که تمام نتایج و عملکرد های ما در آن 
س��ایت ها موجود اس��ت و  ی��ک روز  هم نبوده که 
او بتواند در مس��یرهای سربالایی از من جلو بیفتد. 
در مس��ابقات انتخابی و اردو هم فاصله من با نفرات 

پش��ت س��رم به قدری بود که خیالم را راحت کرده 
بود، بنابراین فشار را کم می کردم چون حساسیتی 
نبود. همین مسئله باعث شده که برخی دچار توهم 
بشوند که فقط یک دقیقه از من عقب تر بوده اند در 

صورتی که فاصله من با آنها بیشتر بوده است . 
او افزود: از طرفی مس��یر مسابقات قهرمانی ایران 
ه��م کاملًا کفی ب��ود و من در آن مس��ابقه هم اول 
ش��دم و این در حالی است که فردی که تخصصش 
مس��یر کفی اس��ت حدود یک دقیق��ه و نیم بعد از 
من به خط پایان رس��ید. همچنین اگر قرار بود آن 
فرد که گفته می ش��ود تخصصش مس��یرهای کفی 
اس��ت،  به المپی��ک توکیو برود مانن��د این بود که 
یک والیبالیس��ت را به مسابقات فوتبال اعزام کنیم. 
درست است که او در مسابقات زیر ۲۳ سال قهرمانی 
آسیا اول شد اما مسیر آن مسابقه کفی بود و به هر 
حال فدراس��یون هم کمیته فنی دارد و می داند که 
مس��یر المپیک ۴۸۰۰ متر صعود دارد و با پروفایل 
مس��ابقه قهرمانی آسیا که دو، سه سال پیش برگزار 
ش��د، قابل مقایسه نیس��ت. من در  ماده تایم تریل 
انفرادی  قهرمانی کش��ور  هم توانستم او را بگیرم و 
یک دقیقه و ۱۰ ثانیه بعد از من به خط پایان رسید 
و  مستنداتش موجود است. واقعا وقتی این صحبت 
 ها را می ش��نوم، نمی دانم به حال این افراد بخندم 

یا گریه کنم.
صفرزاده در مورد اینکه این دوچرخه سوار عنوان 
کرده امتیاز زیاد این س��همیه را او به دس��ت آورده 
اس��ت، گف��ت:  من هم در تور های زیادی ش��رکت 
کرده ام و اگر گنج خانلو در یک مرحله اول ش��ده، 
من امتیاز زیادی در مجموع تور به دست آورده ام و  

او نمی تواند  این سهمیه را به نام خود کند.

واکنش رکابزن المپیکی به انتقاد از نحوه انتخابش:

برخی دچار توهم شده اند


